
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

        V Praze 27. listopadu 2018 

  Čj.: ČTÚ-65 086/2018-613 

  

 

 

 

Vážený pane prezidente, 

 

děkuji Vám za váš podnět, týkající se dalšího využití pásma 5 925 – 6450 MHz, ale 

k této problematice mohu uvést pouze následující. 

 

Český telekomunikační úřad (dále jen „Úřad“) při své činnosti postupuje podle zákona 

č. 127/2005 Sb., o elektronických komunikacích a o změně některých souvisejících zákonů 

(zákon o elektronických komunikacích), ve znění pozdějších předpisů. Zástupci Úřadu se 

účastní pravidelných jednání nejen pracovních skupin CEPT, ale i některých pracovních týmů, 

řešících přímo určitou problematiku. Na základě výsledků jednání pracovních skupin jsou 

přijímány Úřadem návrhy na opatření, které však musí být vycházet z obsahu přijatých 

harmonizačních dokumentů. O přijetí takových dokumentů rozhoduje Výbor pro elektronické 

komunikace. Teprve přijetí harmonizačního dokumentu je pro Úřad podkladem k provedení 

změny příslušné národní legislativy, jako je příloha plánu využití rádiového spektra a příslušná 

všeobecné oprávnění.  

 

Úřad je povinen podle § 15 zákona o elektronických komunikacích zajistit účelné 

využívání rádiového spektra. Ačkoliv chápu Vaši snahu podpořit určitou skupinu podnikatelů, 

musím zdůraznit, že Úřad nemůže vycházet pouze z predikce budoucího vývoje ve využívání 

rádiového spektra, resp. rozpracovaných návrhů CEPT, ale musí připravovat provázaná 

technicko-regulační opatření i s ohledem na další uživatele rádiového spektra. Pokud bude 

následně vydáno evropské harmonizační rozhodnutí, bude nepochybně obsahovat závazné 

konkrétní podmínky, na jejichž podkladě budou realizována nezbytná opatření na národní 

úrovni.    



 

Závěrem mohu pouze konstatovat, že Úřad Vámi uváděnou problematiku pozorně 

sleduje a schválené závěry bude implementovat v rozsahu odpovídajícím podmínkám a 

záměrům na budoucí využití rádiového spektra v České republice.  

 

 

 

S pozdravem 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vážený pan  

Jakub Rejzek 

Prezident 

Výbor nezávislého ICT průmyslu 

Praha 
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